
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia nr 43 Komisji Planowania i Terenów Zielonych, odbytego w dniu 13.09.2022 r.                

o godz. 17.30 w trybie zdalnym za pośrednictwem aplikacji MS TEAMS 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Omówienie projektu Life-Pact, przedstawienie 2 zgłoszonych propozycji (z poprzedniego 

posiedzenia i pismo nr 1202). Obecni online przedstawiciele KEGW Agnieszka Klich oraz 

Jakub Kosek przedstawiają założenia projektu. Do projektu należy zgłaszać działki min.                     

100 m2. Ważna jest dostępność działki oraz odległość od osiedli. Projekt zaplanowano                     

w 5 miejscach w Krakowie, już zgłoszonych jest 18. Dyskusja. Po konsultacjach                                         

z mieszkańcami zaplanuje się ogród deszczowy albo rewitalizację terenu. Omówienie                              

2 propozycji działek przesłane przez kolegów radnych. Wybrane działki należy przesłać                        

na adres projektanta.  

4. Przybyli goście wnoszą o zagospodarowanie terenu między stacją benzynową                                 

przy ul.  Rostworowskiego a Kobierzyńską, aby wygospodarować miejsce do odpoczynku                            

– ławki i kosze na śmieci oraz oświetlenie i wyrównanie terenu. Dyskusja. Przewodnicząca 

Komisji sugeruje zgłoszenie projektu do Rady Dzielnicy na piśmie, wraz z jak największą 

ilością podpisów, bo projekt nie był konsultowany z innymi mieszkańcami. Zwraca także 

uwagę na koszty i bezpieczeństwo takiego miejsca. Goście proszą także o monitorowanie 

nasadzeń zastępczych w zamian za wycięte drzewa w ramach budowy Trasy Łagiewnickiej 

przy ul. Kobierzyńskiej 96. Radni obiecują monitować w tej sprawie. Ponieważ do Komisji 

wpłynęło już pismo o nasadzeniach zastępczych od Trasy Łagiewnickiej, należy je przejrzeć 

jeszcze raz pod kątem bloku Kobierzyńska 96.  

Goście zwracają uwagę na znaczne zmniejszenie się zieleni w okolicy, brak cienia i silne 

nasłonecznienie.  

5. Omówienie procedowanych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

dla obszarów Dzielnicy VIII Dębniki: 

- przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Bobrzyńskiego”, uwagi do 16.09.  Brak uwag.  

- omówienie stanu prac nad uchwaleniem mpzp Kapelanka na sesji 14.09. Iwona Chamielec 

przedstawia uwagi do planu Kapelanka zgłoszone przez przewodniczącego Komisji 

Planowania RM. Dyskusja.  

- Plan Kobierzyńska-Pychowicka – etap rozpatrzenia uwag i przekazania do opiniowania. 

Pozostałe plany bez zmian.  

6. Przygotowanie opinii dla Zarządu Dzielnicy w sprawie:  

a. korekty rozdysponowania środków – Dyskusja. Po uwagach P. Bystrowskiego Komisja 

opiniuje projekt pozytywnie z wyłączeniem 2 punktów, które wymagają dodatkowych 

wyjaśnień.   

b. ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn. Budowa dwóch 

budynków mieszkalnych przy ul. Czerwone Maki w Krakowie – na wniosek radnego danego 

okręgu Piotra Rusockiego Komisja wstrzymuje się od głosowania do czasu przeprowadzenia 

koniecznych uzgodnień z mieszkańcami.   

c. ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn. Budowa dwóch 

budynków mieszkalnych przy ul. Czerwone Maki w Krakowie – jw. (ta sama działka                                   

– wniosek poprawiony) – jak poprzednio.  



7. Sprawy bieżące – rozpatrzenie korespondencji w sprawie: 

a. Inwestycji przy ul Zatorskiej – pismo nr 1209 – przekazanie radnej danego okręgu                                   

I. Chamielec. Komisja Kultury – ochrona Ludwinowa.  

b. Pismo nr 1165 – wandalizm i graffiti na Ruczaju – przekazać radnemu danego okręgu                            

i Komisji Praworządności. Sprawę omawia Urszula Twardzik – sprawa trudna i prawie 

niemożliwa do wyłapania. Dyskusja.  

c. Drzewa przy ul. Ceglarskiej – pismo nr 1223, pismo nr 1171 (stan drzew) – wszystkie należą 

do drogi rokadowej. Pytanie do ZZM, jakie działania podjęto w celu ratowania drzew                                    

i zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom. Kto odpowiada za pielęgnację tych drzew. Por. 

poprzednie pismo Komisji. Dyskusja.  

d. Pismo nr 1196 – odp. do Konserwatora Zabytków, co w sytuacji, gdy wniosek nie zostanie 

uzupełniony a drzewo wyrządzi komuś szkodę? Propozycja odpowiedzi i skierowanie pisma 

do Straży Miejskiej.  

e. Pismo nr 1231 (do wiadomości) – zaproszenie. 

f. Pismo nr 1232 (do wiadomości) – wizja lokalna na Konopnickiej – 16.09. o 12.00.  

g. Pismo nr 1264 – przekazać do ZZM. 

h. Wizja lokalna w Parku Zakrzówek – wnioski po spotkaniu – przeniesione na następne 

posiedzenie Komisji. Dyskusja – kamienne ścieżki nie spełniają swojej funkcji, zwłaszcza nie 

są dobre dla wózków inwalidzkich. Pismo do zespołu konsultacyjnego ds. niepełnosprawnych 

o ponowną wizję na Parku Zakrzówek.  

 

8. Pisma przyjęte do wiadomości: 1205, 1200, 1203, 1204, 1206, 1259, 1171, 1170, 1165, 1236, 

1255, 1258, 1230, 1257,  

9. Oświadczenia i komunikaty. Brak spraw wniesionych. Urszula Twardzik – mieszkańcy 

bloku os. społecznego proszą o nasadzenie drzew. Wpłynie pismo w tej sprawie.  

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Protokołowała:        Przewodniczący: 

Elżbieta Pytlarz        Elżbieta Pytlarz 

 

 


